
Zápisnica 
zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 16. októbra 2017 o 18.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Fridrich Buzáš, Pavol Kostolník, Mária Ábelová, Jana Kiková, Andrea 
Vranková, Marián Vrabec,  Jozef Gregor 
 
Ospravedlnení: Stanislav Beňo, Milan Cabánek 
 
Počet prítomných občanov: osem 
 
P r o g r a m : 
 
 1/   Otvorenie zasadnutia 
 2/   Schválenie programu rokovania 
 3/   Procedurálne otázky 
 4/   Čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok 2017 a rozpočtové opatrenie k rozpočtu k 30 .09. 2017        
        a správa hlavného kontrolóra obce k čerpaniu rozpočtu 
 5/   Cyklotrasa  (založenie združenia) 
 6/   Elektrifikácia Závodníkova a Vinárska ulica 
 7/   Vecné bremeno GC GOLF 
  8/   Zberný dvor 
  9/   Žiadosť občanov Vinárskej ul. 
10/   Žiadosti  (p. Šantová, Kolha, Staňová, Krajčo) 
11/   Eurofond – multifunkčné vozidlo 
12/   Dotácie CVČ – mimo obec 
13/   Územný plán - výstavba – pozemok Ing. Faláta 
14/   Diskusia 
15/   Návrh na uznesenie 
16/   Záver  
 
 Starosta obce otvoril štvrté riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Andrea Vranková a Mária Ábelová. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Marián Vrabec, Fridrich 
Buzáš a Jozef Gregor ako aj program štvrtého riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
(všetci za). 
 
 Hlavná kontrolórka obce predniesla informáciu o plnení rozpočtu obce za III. štvrťrok 
2017 ako aj stanovisko k plneniu rozpočtu. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní odsúhlasilo 
plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2017 a rozpočtové opatrenie č. 2 na úpravu rozpočtu k 30. 
09. 2017 a rozpočtové opatrenie č. 3 na úpravu rozpočtu k 31. 12. 2017 (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie  informáciu hlavnej kontrolórky obce o 
vývoji dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 30.09.2017 vo výške  225 226,00 €, ktorý 
obec spláca od júla 2016. 
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 O 18.15 hod. sa dostavil na rokovanie obecného zastupiteľstva poslanec Pavol 
Kostolník. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo vytvorenie „Združenia obcí“ za účelom 
spoločnej realizácie projektu cyklo-obslužnej komunikácie pre pracovníkov priemyselného 
parku (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo vybudovanie elektrifikácie ulíc 

Závodníkova a Vinárska ulica z vlastných prostriedkov obce. Náklady po ukončení prác 
a odovzdaní diela budú obci vrátené zo Západoslovenskej distribučnej, a.s. Bratislava (všetci 
za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  „Zmluvu o budúcej zmluve“ o zriadení vecných 

bremien medzi Obcou Lužianky a  Západoslovenskou distribučnou, a.s. Bratislava 
k plánovanej stavbe Lužianky IBV RED OAK - 2. a 3. etapa. Vysvetlenie k zmluve o budúcej 
zmluve predniesol Ing. Hubinský, zástupca firmy GC GOLF. Obecné zastupiteľstvo po 
pracovnom stretnutí do dvoch týždňov bude firmu GC GOLF písomne informovať o výsledku 
rokovania. 

 
Starosta obce informoval prítomných o žiadosti obyvateľov ulice Vinárska o  

zabezpečenie železničného priecestia závorami. Starosta obce žiadosť postúpil na vyjadrenie 
ŽSR a o výsledku bude obyvateľov uvedenej ulice informovať. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Viery Šantovej o pílenie resp. vypílenie 

stromu na cintoríne Kajsa. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo žiadosť neschválilo (všetci 
za neschválenie žiadosti). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Jaroslava Kolhu o odpredaj pozemku par. 

č. 188/47 o výmere 23 m2 .  Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo požiadalo menovaného 
o predloženie znaleckého posudku a geometrického plánu. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Štefana Krajča o odpredaj časti pozemku 

p. č. 541/155 v časti Hliník. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní požiadalo menovaného 
o predloženie geometrického plánu na predmetnú parcelu. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a súhlasilo s predložením žiadosti na Envirofond 

o schválenie multifunkčného vozidla (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o zmenu územného plánu obce z dôvodu 
výstavby troch ubytovní na pozemku Ing. Faláta (oproti ubytovne XAWAX). Po prerokovaní 
obecné zastupiteľstvo nesúhlasilo zo zmenou územného plánu v uvedenej časti obce (všetci 
proti zmene). 

  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a súhlasilo s vybudovaním Zberného dvora v 

Lužiankach (všetci za). 
 
V diskusii vystúpila Andrea Kelemenová, ktorá poukázala na chýbajúcu zastávku na 

Vinárskej ulici. Ďalej uviedla, že na Vinárskej ulici by mal byť kamerový systém, ktorý by 
monitoroval prejazd veľkých motorových vozidiel okolo rodinných domov na uvedenej ulici, 
napriek tomu, že je tam zákaz. Obecná polícia by mala v čase od 6.00 hod. do 8.00 hod. túto 
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situáciu monitorovať. Náčelník obecnej polície uviedol, že onedlho bude vyhlásená nová 
výzva na vybudovanie a rozšírenie kamerového systému, do ktorej sa obec zapojí. 
Lýdia Urbaneková poukázala na stojacu dažďovú vodu pri železničnom priecestí na Vinárskej 
ulici. 
Starosta obce uviedol, že ohľadne žiadosti obyvateľov z časti Holotka o vybudovanie otočiska 
MHD č. 21, bol návrh na vybudovanie otočiska na začiatku obce Zbehy, ale majiteľ 
predmetného pozemku s týmto návrhom nesúhlasil. 

 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil štvrté riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Andrea Vranková          Mária Ábelová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


